
PORK, BEEF AND LAMB 

猪/牛/羊肉 

[R]特别推荐菜Recommended dishes    [S]辛辣Spicy dishes   [V]素菜Vegetarian options     

[N]含果仁Dishes contain nuts   [P]含猪肉Dishes contain pork 

菜式图片仅供参考，以实物为准。All dishes will be based on actual presentation. 

 

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员。 

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. 

所有菜品价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税 

All price are in RMB and subject 10％ service charge and value-added tax 



避风塘手抓骨[P][S] 
Deep-fried Spare Rib  

with Garlic and Chili   

Standard ￥158/例 

GC 贵宾金环会 271分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



金不换煎焗牛仔骨
Baked Beef Short Rib  

with Basil 

Standard ￥188/例 

GC 贵宾金环会 322分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



澳洲和牛配脆皮带子  
Pan-fried Premium Beef  

and Crispy Scallop 

Per Person ￥188/位 

GC 贵宾金环会 322分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



野菌鲍鱼煎和牛 
Pan-fried Premium Beef and 

Abalone with Mushroom   

Per Person ￥208/位 

GC 贵宾金环会 357 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



香煎澳洲和牛肉 
Pan-fried Australian 

Premium Beef   

Per Person ￥398/位 

GC 贵宾金环会 682分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



酱爆兰度牛柳 
Wok-fried Shredded Beef  

with Kale and Gravy   

Standard ￥168/例 

GC 贵宾金环会 288分 
贵宾金环会积分超值兑换。 

Redeem Golden Circle Award Points. 
 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 

Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



黑金蒜杏鲍菇炒澳洲和牛粒 
Wok-fried Australian Premium Beef  

with Mushroom and Black Garlic  

Standard ￥268/例 

GC 贵宾金环会 460分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



酸汤煮肥牛[S] 
Sliced Beef in Superior 

Stock with Pickle and Chili  

Standard ￥138/例 

GC 贵宾金环会 237分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



和味酱香猪手[P][S] 
Braised Pork Trotter  

in Brown Sauce   

Standard ￥128/例 

GC 贵宾金环会 219分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



湘味农家小炒肉[P][S] 
Wok-fried Pork with Chili  

Standard ￥108/例 

GC 贵宾金环会 185 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



泮塘五秀炒薄皮烧腩[P] 
Fried Crispy Pork with Lotus 

Root, Water Chestnut, Celery, 

Bean and Broccoli   

Standard ￥108/例 

GC 贵宾金环会 185分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



黄豆锅烧煎酿豆腐[P] 

Pan-fried Bean Curd  

with Yellow Bean   

Standard ￥108/例 

GC 贵宾金环会 185分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



罗汉果红烧肉[P] 
Braised Pork Belly  

with Brown Sauce  

in Whole Luo Han Guo   

Standard ￥98/例 

GC 贵宾金环会 168分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



孜然脆皮牛肩肉 
Crispy Beef  with Cumin   

Standard ￥158/例 

GC 贵宾金环会 271分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



香煎牛仔骨 
Pan-fried Beef Rib   

Per Person ￥128/位 

GC 贵宾金环会 219分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



红葱头爆炒牛仔肉
Wok-fried Veal Tenderloin 

with Shallot  

Standard ￥118/例 

GC 贵宾金环会 202分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



泰皇酱劲蒜炒羊腿肉[S] 
Wok-fried Sliced Lamb  

with Garlic Sauce   

Standard ￥118/例 

GC 贵宾金环会 202分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



秘制花雕猪软骨[P] 
Stewed Pork Cartridge  

with "Shaoxing" Wine   

Standard ￥128/例 

GC 贵宾金环会 219分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



梅辣茄子蒸牛仔骨[S] 

Steamed Beef Rib  

with Eggplant   

Standard ￥98/例 

GC 贵宾金环会 168分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



干锅酸辣羊肉[S] 
Spicy Sliced Lamb  

in Casserole   

Standard ￥168/例 

GC 贵宾金环会 288分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



土豆香蒜爆土猪肉[P] 

Fried Pork with Garlic  

and Potato   

Standard ￥108/例 

GC 贵宾金环会 185分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



POULTRY 

家 禽 

[R]特别推荐菜Recommended dishes    [S]辛辣Spicy dishes   [V]素菜Vegetarian options     

[N]含果仁Dishes contain nuts   [P]含猪肉Dishes contain pork 

菜式图片仅供参考，以实物为准。All dishes will be based on actual presentation. 

 

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员。 

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. 

所有菜品价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税 

All price are in RMB and subject 10％ service charge and value-added tax 



金盏鹅肝片皮鸳鸯鸡
Combination of Crispy Chicken 

Served on Goose Liver Pâté and 

Jellyfish   

Whole/Half ￥228/只/148/半只 

GC 贵宾金环会 391/254分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



夏宫脆皮鸡[R] 
Deep-fried Crispy Chicken  

Whole/Half ￥218/只/148/半只 

GC 贵宾金环会 375/254分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



红酒汁香煎鹅肝 
Pan-fried Goose Liver  

with Red Wine Sauce   

Per Person ￥98/位 

GC 贵宾金环会 168分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



桂花红烧乳鸽 
Roasted Pigeon  

with Osmanthus Sauce   

Whole ￥88/只 

GC 贵宾金环会 151分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



海胆松子乳鸽崧[R][N] 
Fried Diced Baby Pigeon  

with Sea Urchin and Pine Nuts 

Standard ￥158/例 

GC 贵宾金环会 271分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



沙姜虾干韭菜花炒鸡柳 
Fried Chicken Fillet  

with Dried Shrimp and Leek 

Standard ￥138/例 

GC 贵宾金环会 237分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 



红葱头荣华腊味蒸走地鸡[P] 
Steamed Chicken  

with Cured Pork and Shallot 

Standard ￥168/例 

GC 贵宾金环会 288分 

贵宾金环会积分超值兑换。 
Redeem Golden Circle Award Points. 

 价格为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的增值税。 
Price is in RMB and is subject  to 10％ service charge and value-added tax. 


